
                                                                                             Gliwice, 24.09.2024 r.  

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

 

  

 Dotyczy UK.0003.51.2024 

  

  

 Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy zakończono analizę zakupu szaletu od firmy REMONDIS? 

- jeżeli tak to jakie podjęto decyzje? 

Moim zdaniem to nie ma sensu zakupu szaletu ze względu na zły stan 

techniczny i brak możliwości korzystania z niego przez osoby niepełnosprawne. 

 

A nawiązując do pozostałej części odpowiedzi z dnia 30.07.2024 r. to jest 

nieprawdą, że szalety są czynne w dni wolne i święta w budynkach ZGM, 

biblioteki, UM Gliwice. 

 

 

 

  

 

  

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 

 

 

 


